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Abstract (en)
Scrap-metal press, characterised in that it consists of the combination of a U-shaped reception trough or container (16) with vertical fixed (18) and
movable (17) walls; a curved cover (22) articulated on the free end of a curved wall (20) mounted above the said vertical wall (17); a compression
plate (24) articulated on the free end of the second wall (18) and a lateral piston (19) whose free end faces towards the container (16) and forms the
said vertical wall (17) of the said container (16). <IMAGE>

Abstract (fr)
Presse à mitrailles, caractérisée en ce qu'elle est constituée par la combinaison d'un bac ou gouttière de réception (16) en forme de U et à parois
verticales (18) fixe et (17) mobiles; un couvercle courbe (22) articulé sur l'extrémité libre d'une paroi courbe (20) montée au dessus de ladite paroi
verticale (17); un plateau de compression (24) articulé sur l'extrémité libre de la deuxième paroi (18) et un piston latéral (19) dont l'extrémité libre est
dirigée vers le bac (16) et forme ladite paroi verticale (17) dudit bac (16). <IMAGE>
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